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Protokoll från möte i Värmlands Hembygdsförbunds styrelse på Hembygdsgården i 

Ransäter 

Datum: 14 december 2022 

Tid: 18.30 – 19.30 

Plats: Hembygdsgården i Ransäter 

Närvarande: 
Eskil Johansson, ordförande 
Peter Olausson 
Torbjörn Svensson 
Jan Bondesson 
Jan Bohlin 

Ann-Sofie Pettersson 
Maria Lindquist 
Axel Fornander 
Ing-Britt Bergström 
Johnny Svensson 
Erik Gustavson, sekreterare 

 § 1. Mötet öppnas Ordförande Eskil Johansson öppnade mötet. Eskil 
Johansson 

 § 2.  Val av justeringsman. 
 

Mötet valde Torbjörn Svensson att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

Styrelsen.  
 

 § 3.  Skrivelser och 
rapporter. 

Ordföranden och Jan Bondesson 
rapporterade från Sveriges 
hembygdsförbunds höstmöte. Allmänt fanns 
en oro efter pandemin, som minskade 
aktiviteten hos medlemmarna med minskat 
medlemskap som följd. 
 
Kassören rapporterade att Brunnskog skall 
byta ekonomisystem och frågan är hur 
förbundet skall göra. Styrelsen lämnar frågan 
till arbetsutskottet för beredning. 

Ordföranden och 
Jan Bondesson 
 
 
 
 
 
Kassören 

 § 4.  Höstmötet som varit Sekreteraren rapporterade från det 

genomförda höstmötet:  

Deltagarna välkomnades till Nor lördagen 

den 12 november med musik. Vår värd Jan 

Bondesson hade ordnat tre militärer i olika 

uniformer som representerade olika 

tidsepoker – Musikuniform, Värmlands 

regemente och Värmlands fältjägare. Den 

senare uppbars av Bondesson själv. 

När vi installerat oss i Nors församlingshem 

och fått välsmakande morgonkaffe, hälsade 

värden oss välkomna och berättade om de 

signaler trumpetaren bjöd på. I gamla tider 

var trumpetsignaler det viktigaste 

kommunikationsmedlet på slagfältet. Vidare 

berättade Janne om Nors hembygdsförenings 

omfattande verksamhet. Bland annat beskrev 

han de tre museer föreningen byggt upp. Två 

finns på hembygdsgården. Den senaste 

uppbyggda är fornmuseet och den andra 

berättar om Trossnäs fält. En tredje 

Sekreteraren 
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utställning beskriver den industriella 

utvecklingen i bygden och finns vid Svenska 

Rayon. Den militära verksamheten vid 

Trossnäs fält gjorde att bygden blomstrade. 

När fältet var i bruk fanns kring 100 

byggnader på området. 

Bondessons fängslande berättelse avslutades 

med att trumpetaren framförde 

Värmlandsvisan. En verkligt stämningsfull 

inledning. 

Sedan hälsades Linda Werme från Visit 

Värmland välkommen. Hon svarade för 

mötets verkliga tema – Visit Värmlands 

möjligheter att stödja hembygdsföreningarna 

med bl.a. marknadsföringen. 

Här fick vi en verklig duvning inom alla de 

digitala möjligheterna, som Visit Värmland 

har att erbjuda. Hennes omfattande och 

detaljrika bilder kommer att skickas till 

medlemmarna via e-mail, vilket innebär att 

jag inte beskriver dem här. 

Vi var alla imponerade över Lindas 

kunskaper och vi hoppas att vi kan få nytta av 

samarbetet med Visit Värmland. Mötet 

framförde ett varmt tack till Linda med en 

stor applåd och hon hade tidigare fått vår 

jubileumsbok. 

 

Vårt nästa ämne att behandla var vår 

jubileumsbok. Alla föreningar skall få ett 

exemplar och sedan finns det möjligheter att 

köpa det antal man önskar genom vår kassör 

Thorbjörn Svensson. Det är verkligen en bok 

värd att köpa! 

 

Någon av våra medlemmar har lämnat ett 

förslag, att vi skall försöka ordna en 

hembygdsresa. Det kan vara ett besök på 

någon hembygdsförening i ett annat förbund 

eller ett besöksmål med kopplingar till våra 

verksamheter. Det verkar var ett mycket stort 

intresse för idén bland mötesdeltagarna, 

vilket innebär att ärendet kommer att föras 

vidare till Värmlands hembygdsförbunds 

styrelse för vidare bearbetning. 

 

Som avlutning på mötet startade en allmän 

diskussion om olika ämnen som låg 
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medlemmarna nära. En trevlig upplevelse 

med många fina idéer. 

Efter mötet bjuds på en välsmakande lunch 

och Nors hembygdsförening erbjöd 

intresserade att besöka föreningens museer 

eller kyrkan. 

 
Styrelsen framförde ett varmt tack till Nors 
hembygdsförening och lade rapporten till 
handlingarna. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Styrelsen 

§ 5. Hembygdsresa Förslaget att anordna en hembygdresa 
lämnades till arbetsutskottet för behandling. 

Styrelsen 

§ 6. Medlemskapet Frågan är hur vi aktualiserar adresser mm 
hos förbundets medlemmar. Maria Lindquist 
och Peter Olausson har arbetat med frågan. 
 
Styrelsen beslutar att lämna frågan till 
arbetsutskottet för beredning. 

Maria Lindquist  
Peter Olausson 
 
 
Styrelsen 

§ 7 Regionala möten Jan Bohlin tog upp frågan från höstmötet 
gällande att starta med regionala möten 
inom förbundet. 
 
Styrelsen beslutar att lämna frågan till 
arbetsutskottet för beredning 

Jan Bohlin 
 
 
 
Styrelsen 

§ 8. Samarbete med 
museiföreningen 

Maria Lindquist föreslog att förbundet skall ta 
upp ett aktivt samarbete med 
museiföreningen. 
 
Styrelsen beslutar att lämna frågan till 
arbetsutskottet för beredning 
 

Maria Lindquist 
 
 
 
Styrelsen 

§ 9. Nästa möte Styrelsen beslöt att nästa möte för 
arbetsutskottet skall äga rum den 19 januari 
på Brigadmuseet och nästa styrelsemöte på 
Tälleruds hembygdsgård den 31 januari kl 
16.00. OBS! Detta är senare ändrat till 1 
februari kl 16.00 

Styrelsen 
 

 § 8. Mötets avslutande Då intet vidare förelåg tackade ordföranden 
deltagarna och önskade styrelsens 
medlemmar En God Jul. Peter Olausson, 
vice ordföranden, önskade ordföranden 
detsamma och överlämnade en liten julgåva.  
 
Efter detta avslutade ordföranden dagens 
möte och styrelsen med respektive gick att 
avnjuta ett julbord. 

Eskil 
Johansson 
Peter Olausson 

 

Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Erik Gustavson  Eskil Johansson,  Torbjörn Svensson 
Sekreterare   Ordförande            Ledamot 


